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Justeras:   
 
  Kerstin Järneberg, ordförande 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Agneta Hagström, ledamot 
 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 
 
 
 
 
 



SID 2 (3) 

 

s 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Agneta Hagström. Justering sker torsdag 12 juni. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-05-12 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-05-22 
Rapporterades att en diskussion fördes vid nämndens öppna forum om av-
vecklingen av sysselsättningsverksamheten Hunddagis samt att nämnden 
fick en mycket uppskattad presentation av fältassistenternas förebyggande 
arbete bland ungdomar i Farsta. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-06-09 
Ärende nr 2: Svar på medborgarförslag om upprustning av Hökarängsba-
det 
Ebba Lundgren menade att det inte klart framgår av ärendet vad ”mer till-
gängligt” betyder och uttryckte förhoppningen att det görs en rejäl tillgäng-
lighetsanpassning av badet. 
 
Ärende nr 12: Förslag till valfrihetssystem inom äldreomsorgen – ny cen-
tral upphandling av vård- och omsorgsboende – yttrande till kommunsty-
relsen 
Rådet framförde att det är viktigt att äldreboenden planeras med tanke på 
elöverkänsliga som inte klarar att bo i ett vanligt boende. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för stöd och ser-
vice till personer med funktionsnedsättning 
Inget fanns att rapportera. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Rådet framförde en rad synpunkter och förslag som kan bidra till att göra 
förvaltningens lokaler mer tillgängliga. Förslagen kommer att förtecknas 
separat och framföras direkt till lokalansvariga inom förvaltningen. 
 
Blazena Westerlund tog upp en artikel i S:t Eriksnytt om den satsning som 
pågår inom stadsdelsförvaltningen på bättre kost för äldre, och undrade 
varför satsningen inte kan utvidgas till att även omfatta personal inom om-
rådet stöd och service till personer med funktionsnedsättning. Blazena be-
rättade även om en rapport från Folkhälsoinstitutet, ”Onödig ohälsa”, som 
visar att ohälsotalet är betydligt högre bland personer med funktionsned-
sättning än generellt i befolkningen. Rådet menade att kost och motion 
borde ingå bland kvalitetsindikatorerna och uppmanade förvaltningen att 
inleda en satsning för att utbilda personalen i dessa frågor. 
 



SID 3 (3) 

 

s 
Ordföranden berättade att hon nu har haft kontakt med den nye chefen för 
Atrium Ljungberg AB och bjudit in honom till rådets möte den 11 augusti. 
 
Rådet påminde förvaltningen om sitt tidigare önskemål att få sammanträffa 
med de förtroendevalda i stadsdelsnämnden. 
 
Ordföranden anmälde att hon och Ove Martinsson har deltagit i ett semina-
rium om grund- och särskolan efter organisationsförändringen, arrangerat 
av kommunstyrelsens handikappråd den 27 maj. Bland annat medverkade 
representanter för utbildningsnämndens handikappråd. 
 
Ordföranden anmälde vidare att hon även har medverkat vid Handikapp-
förbundens samarbetsorganisations föreläsning ”Att leva med psykisk 
funktionsnedsättning” den 14 maj. 
 
Ordföranden rapporterade slutligen från förvaltningens seminarium den 4 
juni i samarbete med handikapprådet, med medverkan av Pelle Sandstrak 
och stadens funktionshinderombudsman Riitta-Leena Karlsson. 

 
Ordföranden informerade om två rapporter:  
• Hörselskadades Förening i Stockholm: ”Stockholm – en stad för alla 

…utom för hörselskadade!” 
• RSMH: ”Kravspecifikation för gruppboende för människor med psy-

kisk funktionsnedsättning”. 
 

§ 7 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 11 augusti 2008 kl 15.00-16.30, 
med förmöte kl 14.15. 
 


